
Z A P I S N I K

sa 44 sjednice Skupštine opštine Banja Luka održane 26#maja 1966.g,

Sjednica pocinje u 12.45 časova.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Popović Liilo r d.
Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Cadjenović Zorka.
Sjednici prisustvuje 76 odbornika, a odsutno je 24

odbornika.
Za današnju sjednicu iz stanke su pravdali odbornici: 

Hadžimujagić Ismet, Verem Ahmet, Basarić Bpanko, Bela Lira,Džom- 
bić iiilorad, Kuzinkijević Ivanka, Petković Bojan,Vehabović Ekrem.

Nisu pravdali odsutnost: Mešinović Tasim, Pevićar La- 
zo, Stanković Dušan, Jezdimir Hada, Jović Vladimir, Kogelj Boris, 
Kovačević Rade, Antić Mirko, Maglajlić Ibro, Mažar Žiža, Liedojević 
Marko, Pirolić Dušanka, Pirolić Meho, Puljić Drago, Ruždijić Teu- 
fik, frkulja Litar. prisustvuje

Pošto sjednici nadpolovična većina odbornika predsjednik 
konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zaključci, te pređlaže 
da se usvoji slijedeći

D N E V N 2 R B D

1. Predlog Zaključka o raspisivanju referenduraa za za- 
vodjenje mjesnog samodoprinosa.

2. Prijedlog Rješenja o imenovanju komisije za sprovo- 
djenje referenduma,

3* Prijedlog Rješenja o isplati iz budžetuke rezerve 
25«ooo K.dinara.

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.

Po 1. tačci dnevnog reda diskutovali su:
Predsjednik SO Popović Milorad koji je odgovorio na pi 

tanje odbornika da li će mjesni samodoprinos plaćati vojna lica, 
odgovorio je da ako se birači izglase za uvodjenje samodoprinosa 
da je on obavezan i za pripadnike ЈЖ.



Tatić Stanko postavlja pitanje da li će samodoprinos pla- 
ćati lica koja žive na teritoriji opštine i tu im se ialaze porodi- 
ce, a rade na teritoriji drugih komuna*

Predsjednik SO Popović Lilorad odgovara da se samodoprinos 
zavodi na lični dohodak ostvaren na teritoriji nase komune*

Plavčić Liilorad postavlja pitanje da li će se donositi akt 
o uvodjenju mj^snog samodoprinosa i da li će se plaćati prema vre- 
menu ostvarenja prihoda ili prema \r emenu isplate.

Predsjednik 80 odgovara da Sabor daje predlog za uvodjenje, 
zborovi birača se izjašnjavaju# a mjesne zajednice raspisuju. Sa- 
modo rino^e po pravilu plaća na prihode ostvarene u odredjenom preio- 
du, a finansijski stručnjaci trebaju da daju objašnjanja o tome.

Skenderija Veljko objašnjava da se plaća na isplaćene priho- 
de u odredjenom periodu.

Duvnjak Stojan objašnjava da se ni u kom slučaju ne moze ra- 
diti o tome da se plaća na isplaćene nego samo na os.varene, jer bi 
se moglo desiti da neki plate za 11 a neki za 12 mjeseci u toku jed- 
ne godine. Ako bi se zavelo na isplaćene onda bi lica koja dobijaju 
lipne dohodke unazad l.jula ili lo.jula kada prime platu za juni 
platili doprinos i na te prihode, dok drugi koji su plate primili 
u junu za juni ne bi imali tu obavezu. Osim toga, moglo bi se desi- 
ti da kod velikih zarada namjerno se ne isplate te zarade u periodu 
za koji je zaveden doprinos nego se čeka da se isplata izvrši u vre- 
menu kada je prestao da važi zaključak.

Božić Vlado postavlja pit nje kako će se plaćati doprinos 
za lica koja se nalaze u inostranstvu, porodice im žive na terito- 
riji opštine a porodicama šalju velike iznose.

Predsjed. ik objašnjava da onim koji rade van teritorije ko- 
mune ne može biti zaveden samodoprinos, bez obzira koliko šalju 
porodicama.

Seksan Slavko iznosi da će đlužba društvenog knjigovodstva 
primjenjivati propis onako kako ga Skupština đonese, pa je potreb- 
no tačno precizirati da li na isplaćene ili ostvarene prihode.

Džubo Hefik smatra da postoji niz teškoća jer da ima ličnih 
dohodaka ostvarenih u maju, junu ili još i f .nije, te bi protuza- 
konito bilo uvesti ^amodo.rinos i na te prihode.

Javor Tomislav smatra da se tačno tr ba precizirati na pri- 
hode ostvarene od l.avg^sta, a po završnim računima isplate će se 
vršiti tek u martu, ali to su prihodi ostvareni u prethodnoj godini
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i podliježu plaćanju samodoprinoaa.
Babić Živko objašnjava da se može zavesti samo na 

ostvarene, jer se može desiti da se napr. plata za avgust i:p iati 
uoci l.avgusta i u tom slućaju na taj prihod ne plaća se đoprinos. 
Odim toga, svi bi požurili da se isplata izvši, gdje je to god mo- 
guće, prije l.avusta što bi predstavljalo ogromnu štetu za zajed- 
nicu.

Tešanović Ljubo smatra da je u taćki 8.trebalo precizi- 
rati dinamiku i pr dvidjeti da li će se doprinos uplaćivati i na- 
kon ostvarenja planiranih prihoća. г>

Olujić dra^an objašnjava da se mora ati ukupan iznos 
novčane vrijednosti.

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da je po njegovom 
mišljenju tačka 8.suvišna i da je treba brisati, a iza tačke lo. 
tj. u tacci lo.poslednji stav treba da sto^i da se o izvrčenju za- 
s ara nadležni organ. Predlaže da se usvoji predlog da se dop.inos 
zavodi za prihode ostvarene od l.avgusta.

Predlog je jednoglasno usvojen.
Jednoglasno je usvojen predlog Zaključka o raspisivanju 

referenduma aa zavodjenje mjesnog samodoprinosa.
Po 2.taoki dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 

Rješenja o imenovanju komisije za sprovodjenje referenduma.
Po 3.tački dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 

RjeĆBnja o isplati iz budžetske rezerve iznosa od 25.0 0 0 , 0 0 0 N. 
dinara.

Babić Živko smatra da treba punu pažnju posvetiti pravil- 
noj agitaciji, jer je vrlo važno koliki će procent izglasati za 
uvodjenje s modoprinosa.

Sjednica je završena u 13.45 časova.


